
Protokoll 

Styremøte i Norges Bryteforbund 
Onsdag 31.05.2023 
Ullevål 
 
 

Tilstede: 
 
Anette Kure    President  
Oddbjørn Hanssen  Visepresident  
David Eilertsen,  Styremedlem   
Ann-Kristin Stubberød Styremedlem  
Christian Andresen  Styremedlem  
Britt Eli Pedersen   Styremedlem 
 
Tom Edvard Ravndal   Varamedlem 
 
 
Morten Sandnæs           Generalsekretær 

 
Forfall:   

Gudrun Høie   Varamedlem 

 
 

Saksliste: 

SAK 2023.56  B  Godkjennelse av dagsorden 
 

Beslutning: 
Forslaget til dagsorden ble godkjent 

SAK 2023.57  B  Godkjennelse av protokoll 
Styreprotokoll fra 9/5 ble behandlet. 

 
 
Beslutning: 
Protokollen fra 9/5 ble godkjent 
 

SAK 2023.58  R  Rapport – Administrasjon 
• NIF 

o Samordnet rapportering mangler et par klubber å 

registrere, et par har underregistrert (spesielt på 

HB). Per nå ca 9% økning. 1.429 registrert på HB. 

Til sammen ca 7100 hvorav ca 22% jenter/kvinner. 

o Idrettstinget 

▪ Eget punkt på agenda 

o Invitasjon til deltagelse mentorordning for unge 

ledere (invitasjon ligger i styremappa) 

 

• UWW 



o Diverse korespondanse, teamsmøter og telefoner 

ang deltagelse BLR og RUS. Fått tilgang til 

informasjon som ikke er delt med andre. 

o Dialog rundt trener og dommerkurs. Mer om dette 

under utvikling. 

 

• Annet adm 

o Informasjon om NRK – sesong 3 «Hodet i klemme» 

o Informasjon om arv til NBF og Finnmark Brytekrets 

o Lambertseter tester ut et nytt turneringssystem på 

Oslo Open 

o Har slitt med å finne fornuftige møtelokaler, hotell og 

sted for bankett. Har nå landet at vi bor på Thon 

Ullevål, har møtene hos oss selv og leter fortsatt 

etter sted å ha banketten. Informasjon om møtet kan 

nå derfor sendes ut. 

o Søknad om arrangementstøtte til fjorårets Kolbotn 

Cup (har ligget en stund) og til Oslo Wrestling 

Festival. Det er en noe presset økonomi for NBF i 

2023. Det ble besluttet å bidra med kr 20.000 til 

begge arrangementene. 

o Felix er valgt inn i Norges utøverkomite. 

o Informasjon om ombygging av kontorer. 
 

• Utvikling 

o Har avtalt med UWW om å arrangere trenerkurs og 

dommerkurs hos LBK. Logistikk, planlegging og 

koordinerting av eventene.  

o Har sendt inn søknad via NOC til UWW om 

refundering av utgifter til kursene. Får dekket 

maksimalt 120 k. 

o Har tro på at wrestling festival til LBK er en god 

plattform for utvikling. Samarbeid mellom ulike roller 

er et nøkkelord. 

o Mye bestilling av flybilletter denne perioden. Leting 

etter beste pris, og merarbeid med justering av 

billetter på personer som likevel ikke skulle delta.  

o Samarbeid med coretrek (hjemmeside) for 

forbedring og for å få hjemmesiden mer visuelt 

flytende.  

o div. mailhenvendelser 

o oppfølging av klubber over tlf 

 

• Para 

o Bevilget 1.22 millioner fra Lottstift på søknaden 

“Paraidrett i kampidrettene” om midler til paraaktivitet 

i klubber på tvers av bryting, boksing og kampsport 

▪ Inneholder oppstart og/eller utvikling av 

paratilbud i 10 klubber fordelt på de tre 

forbundene, og blant annet 6 åpne 

aktivitetsdager rundt i landet 



▪ Utlysningen til klubber er publisert og har 

søknadsfrist 23.06 
▪ I forbindelse med prosjektet er det også utlyst 

en stilling i 50 % Prosjektkonsulent paraidrett 

med oppstart fra høsten. Dekkes av 

prosjektmidlene. Søknadsfrist 10.06. 

o Emilie holdt innlegg på fagsamling for rådgivere på 

paraidrett i idrettskretsene 09.05 om hvordan vi har 

arbeidet med paraidrett i forbundene 

o Temasamling paraidrett “Hvordan lykkes med 

oppstart av paratilbud?” 30.05 

▪ SP09 invitert ved Hans Kristian til å snakke 

om oppstartsgruppe parabryting i Krafttak-

prosjektet 

o Flere aktivitetsdager vi skal synliggjøre oss på i juni 

med bryting og håndbak: Louies leker 03.06, 

Paraidrettsdag for blinde og svaksynte i Kristiansand 

04.06, Sunnaas-lekene 2023 07.06 

o Emilie i møter med andre parakonsulenter fra 

særforbund om mulige samarbeidsprosjekt for 

rekruttering 

Håndbak 
o Har pusher klubbene på idrettsregistreringen - kun 3 

klubber jeg savner eller hadde forventet noe høyere 

tall. 

o Norges Cup #2 Thon Hotel Bergen Airport (junior & 

para) - 36 utøvere - 72 startende – Flott hotell å 

arrangere på. “We will be back!” 

o Deltok på paradagen i Bergen med instruktører 

(hvorav 2 parautøvere). Det deltok 40 parautøvere. 

De synes det var skikkelig gøy. 

o Noen nye klubber er under stiftelse (Solør, 

Hønefoss, Florø, Gol). 

o NM på NM-veka om 14 dager. 70 påmeldte. 

o Planlegger dommerkurs på Thon Hotel Oslo Airport 

første/siste helgen i høstferien (budsjett kr 100 000). 

o Stort behov for klubbutvikling for de klubber som 

ønsker å utvikle seg. 

 

• Andre ikke olympiske grener 
o  

 

• Breddekomiteen 

o  

 
• Dommerkomiteen 

o DK vil at tinget i 2024 vedtar ny dommermodell.  

Ønsket er å få en bestilling fra styre, hvor styret ber 

DK om å ferdigstille et forslag til ny dommermodell 



som legges fram på ledermøte/kickoff etter 

sommeren. Bestilling fra styret vil gjøre det enklere å 

gi legitimitet og at det faktisk blir utført. Naturlig at 

styret som øverste organ er de som tar tak i det 

(setter noen betingelser/rammer/tidsfrist og ber DK 

utarbeide modellen. 

 

Kan det gjøres et vedtak på ledermøte om å 

midlertidig vedta evt. ny dommermodell fram mot 

tinget, slik at modellen blir prøvd ut. I en slik 

arbeidsprosess er det naturlig at DK får hjelp fra 

administrasjon. 

 

o De vanlige oppgavene til DK går som vanlig.  

Det er en del stevner som byr på utfordringer mtp 

antall dommere. F.eks. bare 4 dommere bekreftet til 

Oslo Wrestling Open.  

 

Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning. 
 
Styret har tidligere bedt DK om å foreslå ny dommermodell og ønsker 
at den blir presentert på ledermøte i august. Dette står fortsatt ved lag. 

 

SAK 2023.59  R  Rapport Sport 
 
Thor orienterte om sportslig status. 
 

• Status ungdom og junior menn  

• Status senior menn 

• Evaluering/prosess Grace 

• Evaluering øvrige damer 

 
I forkant av U17 skal vi arrangere et møte med alle deltagere, foreldre, 
klubber og trenere. Gjennomgang av samtaler med andre nasjoner, 
UWW etc. Vi skal også innom litt på sikkerhet. Ikke minst skal utøvere 
som ikke ønsker å konkurrere mot BLR/RUS få vite at NBF vil backe 
dem. 

 
Styret ber «ikke olympisk komite» om å lage en plan for aktivitet og 
bruk av midler for fristil herrer som er tilgjengelig i budsjettet. 
Oversendes til styret i løpet av mai. Denne er kommet i retur og styret 
må beslutte hvor fristil herrer hører hjemme i organisasjonen. 

 
Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning. 
 
Organisering av Fristil herrer utsatt til neste møte 
 
 



SAK 2023.60  B Etiske retningslinjer 
Styret behandlet forslag fra arbeidsgruppa  
 
 

Beslutning: 
Styret besluttet at vi inkorporerer de etiske retningslinjene på 
hjemmesider og lager et ekstrakt som kan trykkes på rollups etc. 
Gruppa som har jobbet frem dette, kontakter Jon for å få hjelp til å 
publisere. Skal også presenteres på kickoff. 
 
 

SAK 2023.61  B Idrettstinget 2023 
 
Styret hadde en gjennomgang av de viktigste sakene til idrettstinget for 
å avklare NBF sine standpunkter og derigjennom stemmegiving. 
 

Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning. 
 
 

SAK 2023.62  B Økonomi 
Oppdatert økonomioversikt vil legges ut i neste uke. 
 

Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning. 
 

SAK 2023.63  B VM Oslo 2026 
 

• KUD har nå lyst ut mulighet for å søke på midler til å arrangere 

internasjonale mesterskap. En stor endring fra tidligere år er at 

deltagelse fra RUS og BLR ikke skal være mulig på 

søknadstidspunktet (1 aug). Dersom UWW ikke endrer på sin 

«policy» innen 1 aug, så vil vi ikke få støtte (kr 10 mill 2021). I 

så fall må vi allerede nå gi UWW beskjed om at vi ikke kan stå 

som arrangør i 2026. 

 

Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning. 
 

SAK 2023.64  R/B LM støtte til Lambertseter 
Lamberseter var en av 4 (5) klubber som NBF tildelte Like 
Muligheter penger til i 2023. Det er reist spørsmål ved om de 
burde etterleve intensjonen bak prosjektet i alle sine tiltak. 
Årsaken til spørsmålet er manglende deltagelse/invitasjon til 
jentekamper under «Fight night». Styret diskuterte hva slags 
holdning NBF skal ha til dette? 
 



Adm hadde på forhånd tatt kontakt med Lambertseter og med 
prosjektleder i «Like Muligheter» for å høre hva og hvordan de 
tenkte. 

 
Beslutning: 

Styret tok informasjon til etterretning. 

SAK 2023.65  Eventuelt 
   Opptak av ny gren Vikingbryting Laustak og 

Antidoping settes opp som egne saker neste styremøte 
 
Neste styremøte 21 juni kl 16.00 

 
Vi hadde en gjennomgang av mappestruktur på Teams 
 
Orientering om samarbeid NPG markedsarbeidc 

 
 
Mer var ikke til behandling. 
 
 
Oslo 31.05.2023 
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